
Eva Dušková Na Plese 

Tahle moje fotografie je evidentně z tanečních nebo plesu. Na studentské plesy jsem chodila
hodně, měly výbornou úroveň. Fotka byla pořízena v Litomyšli v roce 1948.

Taneční jsou dnes formálně stejné jako tenkrát, ale obsahově ne. Já jsem tady v Praze chodila loni
do tanečních s vnučkou, to byla sešlost lidí - nechci říct společnost lidí - kteří se naprosto neznali,
kdežto my jsme se tam na tom malém městě všichni znali. Byly to pouze studentské taneční, a tak
jsme tam byli jednolitá společnost a dá se říci dobrá společnost. Pokud si pamatuji, do tanečních
jsme chodívali jednou týdně, ale jak dlouho trvaly, to už nevím. V Praze jsem pak chodívala na
plesy se společností přátel. Manžel totiž netančí. Taneční sice absolvoval a několikrát, ale pouze
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jako klavírista. Na tanec je absolutní antitalent.
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